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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

Zápis z konference ZO ČZS – Kryblice 

 

Datum konání :  15. března 2016 

Přítomni :          dle prezenční listiny 

 

Př. Bartůněk  seznámil přítomné s následujícím programem : 

1. Zahájení 

2. Volba volební a mandátové  komise 

3. Zpráva o činnosti za rok 2015 

4. Zpráva o hospodaření za r. 2015 a návrh rozpočtu na r. 2016 

5. Zpráva revizní komise 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise za r. 2015  a plán na rok 2016 

7. Vyznamenání 

8. Diskuse 

9. Zpráva mandátové komise  

10. Zpráva o plnění usnesení konference z r. 2015 

11. Návrh na usnesení na rok 2016 

12. Závěr 

 

1. Zahájení  

Předseda př. Vaněk zahájil jednání konference ZO ČZS,  přivítal přítomné 
delegáty a představil hosta dnešní konference – předsedu Územní rady ČZS 
p. Poláčka.  

 

2. Volba  mandátové a návrhové komise 

Př. Bartůněk  přednesl návrh na složení  volební a mandátové  komise. 

Mandátová a volební  komise ve složení př.  Ladislav Červeňák, Ladislav 
Jaroš a Blanka Vysoudilová  byla jednohlasně schválena. 

 

3. Zpráva o činnosti za rok 2015 

Zprávu o činnosti přednesl  předseda ZO ČZS př. Vaněk , který m.j.  

- zhodnotil činnost hlavního výboru 

- podrobně rozebral situaci v hospodaření s vodou v zahrádkářské kolonii 
v roce 2015 
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- seznámil přítomné delegáty  s rozhodnutím výboru ZO -  provést postupnou 
výměnu zrezivělého vodovodního řadu v zahrádkářské kolonii 

 

4. Zpráva o hospodaření za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016 

Zprávu o hospodaření ZO za rok 2015 a návrh na rozpočet roku 2016, 
přednesla  pokladní ZO ČZS př. Gojdášová.  

 

Zpráva o hospodaření a rozpočet na r. 2016  je přílohou originál zápisu. 

 

5. Zpráva revizní komise 

Zprávu o provedené kontrole hospodaření s finančními prostředky za rok 2015  
přednesla př. Nálevková. Revizní komise neshledala žádné chyby, nebo jiná 
pochybení ve způsobu vedení účetnictví a jeho vykazování. Komise 
doporučuje sestavovat rozpočet bez deficitu a vyváženě. 

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2015 je přílohou originál 
zápisu. 

 

6. Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2016 

Ve zprávě o činnosti dílenské komise př. Jaroš m.j. uvedl, že byla prováděna 
pravidelná kontrola čerpací stanice, oprava betonového nájezdu u hlavní 
brány, provedeny opravy cest po zimě, oprava nádrží nad osadou, 
vybudováno parkoviště nad dílnou pro osadu A1, oprava střechy na staré části 
HB, svoz šrotu ve všech osadách,  seznámil přítomné se spotřebou vody za 
roky 2009 – 2015. 

V roce 2016  bude m.j. provedena oprava uzavíracích hlavních ventilů ve vod. 
řádu pro osadu A1, oprava střechy nad garáží a všech okapů kolem HB a 
svodů na vodu, dokončena rekonstrukce příjezdové panelové cesty, nájezd u 
hlavní brány, oprava střechy na staré části HB a pravidelná údržba v osadě 

Zpráva o činnosti dílenské komise za rok 2015 a plán práce na rok 2016  je 
přílohou originál zápisu. 

 

7. Vyznamenání 

Předseda ZO ČZS př. Vaněk a předseda ÚR ČZS p. Poláček  předal př.M. 
Vašíčkové, B. Vysoudilové a př. P. Bartůňkovi čestné uznání  Republikové 
rady Českého zahrádkářského svazu.   

 

8. Diskuse 

V diskusi byly projednávány tyto záležitosti : 

- vysvětlena situace při zahájení prací na postupné výměně 
vodovodního potrubí 
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- předseda ÚR ČZS p. Poláček ve svém diskusním příspěvku 
seznámil přítomné delegáty s činností ÚR (statistika – stav r. 
2014-2015, pořádání zájezdů, přednášek, instruktáží). Kladně 
zhodnotil výjezdní zasedání v naší ZO. K připravované výstavě 
v Častolovicích požádal o dodání výpěstků na tuto výstavu.  
Uvedl, že připravovaný zahrádkářský zákon je nyní ve čtení 
v podvýboru. Závěrem popřál hodně výpěstků, hodně vody 
v zahrádkářské kolonii a dobré mezilidské vztahy 

- na dotaz svozu trávy předseda př. Vaněk uvedl , že svoz 
bioodpadu zajišťují Technické služby. Žadatel zaplatí 500,- 
Kč/rok + 200,- Kč za  tašku, která mu bude po vysypání 
bioodpadu vrácena 

- delegáti odsouhlasili př. Vaňka a př. Jaroše jako delegáty na 
konferenci ÚR ČZS v měsíci červnu 

 

9. Zpráva volební a mandátové komise 

Volební a mandátová komise konstatuje, že na dnešní konferenci je přítomno 
42 delegátů, tj. 79 %. 

Konference je usnášeníschopná. 

 

10. Zpráva o plnění usnesení za rok 2015 

Předseda ZO př. Vaněk provedl zhodnocení usnesení za rok 2015.. 

 

11.  Návrh na usnesení na rok 2016  

 

a) delegáti berou na vědomí : 

- zprávu  o činnosti ZO za rok 2015 

- zprávu o činnosti dílenské komise za r. 2015 

-  

b) delegáti schvalují 

- zprávu o hospodaření za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016  

- zprávu revizní komise za rok 2015 

- plán práce dílenské komise na rok 2016 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2015 

 

c) delegáti ukládají 

- pravidelně 1 x za dva měsíce projednávat v hlavním výboru plnění 
schváleného rozpočtu.                                                 O: pokladní ZO 
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- sledovat plnění osadního řádu a jeho porušení včas a řádně řešit 

                                                                           O: předsedové osad 

                                                                            T: průběžně 

                                                                         

 

             Usnesení z konference ZO ČZS bylo přítomnými delegáty jednohlasně  

             schváleno. 

 

 

12.  Závěr 

 

Předseda ZO ČZS př. Vaněk  poděkoval přítomným za účast , popřál hodně 
úspěchů při práci na zahrádkách a jednání konference ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala : Miroslava Jezdinská 

 

 


